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Sr. Ángel Antonio Carbonell Barrachina 

Director General de Ciència i Investigació 

Conselleria d’Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital 

 

 

 

Estimat Sr. Director, 

 

Li agraïm la seua resposta (de data 25-10-2021, rebuda el 27 d’octubre) al nostre correu sobre les 

inexistents llistes de reserves en la convocatòria APOSTD-2021 i, de manera més general, en convocatòries 

de recursos humans de la Conselleria d'Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital. 

 

Malauradament, no podem compartir els seus arguments. 

 

En primer lloc, assegura Vosté que això respon a la voluntat d'agilitzar el procediment i acurtar els temps 

de resolució. Estem totalment d'acord que actualment aquests temps són excessivament llargs. Si mirem 

els temps d'aquesta convocatòria (APOSTD-2021), han transcorregut més de 9 mesos des del tancament 

del termini de sol·licituds (23/12/2020) fins a la primera resolució de persones seleccionades 

(05/10/2021). Són 286 dies en què les persones candidates no han tingut cap informació sobre la possible 

obtenció, o no, d'aquests contractes. Enfront d'aqueix temps, argumentar que una llista de reserves 

allargaria massa el procés per 20 dies suplementaris (havent-se ja publicat la primera resolució provisional 

de persones seleccionades) per a renúncies, que suposarien la incorporació de més personal al nostre 

sistema d'I+D+i, ens sembla inacceptable. 

 

En segon lloc, explica Vosté que, com que són conscients de l'existència d'aquestes renúncies, s'ha 

augmentat la llista d'ajudes oferides per a “compensar [aquestes] renúncies”. Hem de dir que aquest 

argument ens provoca una certa perplexitat ja que significa que la Conselleria, amb coneixement previ 

del problema i per tant amb total intencionalitat, oferta més ajudes de les que pretén atorgar. Creiem 

que aquest funcionament és inadmissible ja que entenem que l'administració pública no ha d'especular 

amb aquestes xifres i pel contrari ha de fer tot el possible perquè s'execute la totalitat del pressupost i es 

tramiten totes les ajudes oferides. De fet, això ens condueix a la següent pregunta: quin és el destí del 

romanent que la Conselleria, intencionadament, recupera en no executar totes les ajudes 

pressupostades? 

 

Esperem que aquesta situació puga canviar al més aviat possible i que, tant per a les convocatòries en 

curs com per a les dels pròxims anys, s'habiliten llistes de reserves com és habitual en la immensa majoria 

de convocatòries anàlogues a nivell estatal i internacional. 

 

Reba una cordial salutació, 

 

València, 3 de novembre de 2021 

 

 

 

 

Signat: Matilde Sancho Fombuena 
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